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PORZADEK OBRAD:

1. Otwarcie posiedzenia

2. Informacje i komunikaty Dziekana

3 . Przyjgcie protokolu z posiedzenia z dnia 1 6 czerwca 2020 r. - referuje dr
hab. Ditta Baczala, prof. UMK

4. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie rozstrzygnigcia konkursu na

stanowisko asystenta w Katedrze Logiki w Instytucie Filozofii - referuje dr
hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK

5. Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie nierozstrzygnigcia konkursu na

stanowisko asystenta w Katedrze Logiki w Instytucie Filozofii w ramach EF -

referuje dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK

6. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawierczstrzygnigcia konkursu na

stanowisko asystenta dydaktycznego w Instytucie Badan Informacji i Komunikacji -
referuje prof. dr hab. Ewa Glowacka

7. Uchwala Rady Dziekanskiej w sprawie rozstrzygnigcia konkursu na stanowisko
adiunkta dydaktycznego w Instytucie Nauk Pedagogicznych - referuje prof. dr hab.

Krzysztof Rubacha

8. Uchwala Rady Dziekanskiej w sprawie zatrudnienia mgr Katarzyny Prgtkowskiej na

stanowisko asystenta dydaktycznego na Yz etafi w Katedrze Dziennikarstwa w
Instytucie Badan Informacji i Komunikacji - referuje dr hab. Aleksandra Seklecka,
prof. UMK

9. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zatrudnienia mgra Filipa Kowalkowskiego na

stanowisko asystenta dydaktycznego na Yz etatu w Katedrze Dziennikarstwa w
Instytucie Badarl Informacji i Komunikacji - referuje dr hab. Aleksandra Seklecka,
prof. UMK

10. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zatrudnienia mgra Kamila Bonny na

stanowisko asystenta naYz etatl w Katedrze Kognitywistyki w Instytucie Badan
Informacji i Komunikacji - referuje dr Tomasz Komendziriski

I l. Uchwala Rady Dziekanskiej w sprawie zatrudnienia dr Julity Wojciechowskiej na

stanowisko adiunkta dydaktycznego na Ye etatu w Instytucie Psychologii -
referuje prof. dr hab. Maria Lewicka

12. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zatrudnienia dr Kingi Mickiewicz na

stanowisko adiunkta dydaktycznego na Y+ etatuw Instytucie Psychologii -
referuje prof. dr hab. Maria Lewicka



13. Uchwala Rady Dziekanskiej w sprawieprzedluhenia zatrudnienia prof. dr.
hab. Krzysztofa Pi4tka w Instytucie Socjologii - referuje dr hab. Krzysztof Pietrowicz,
prof. UMK

14. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawieprzedlu2eniazatrudnienia dr hab.
Iwony Massaki, prof. UMK na stanowisku profesora Uniwersytetu w Inst5rtucie Badari
Informacji i Komunikacji od I puldziemika2020 r. na czas nieokreSlony - referuje dr
hab. Aleksandra Seklecka, prof. UMK

15. Uchwala Rady Dziekanskiej w sprawie przedluhenia zatrudnienia
dr. tr ukasza Miciuka na stanowisku adiunkta w Instytucie Psychologii od
I pafidziemika202} r. na czas nieokreSlony - referuje prof. dr hab. Maria Lewicka

16. Uchwala Rady Dziekanskiej w sprawie
przedluheniazatrudnienia dr Anny Markwart 4a stanowisku adiunkta naukowego w

'ramach grantu FUGA w Instytucie Filozofii od3 puldziemika 2020 r. na okres
usprawiedliwionej nieobecnoSci - referuje dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK

17. Uchwata Rady Dziekanskiej w sprawieprzedluheniazatrudnienia dr Joanny Szalachy-
JarmuZek na stanowisku adiunkta w Instytucie Socjologii od I puhdziemika2020 r. na
czas nieokreSlony - referuje dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK

18. Opinia Rady Dziekanskiej w sprawie przedluhenia funkcji kierownika studi6w
doktoranckich w zakresie bibliologii i informatologii oraz przewodniczqcego komisji
ds. studi6w doktoranckich w zakresie bibliologii i informatologii prof. dr. hab.
Jackowi Gzelli na okres trwania zatrudnienia - referuje prof. dr hab. Ewa Glowacka

19. Opinia Rady Dziekanskiej w sprawie przedlvhenia funkcji kierownika studi6w
doktoranckich w zakresie socj olo gii oraz przew odniczEce go komi sj i
ds. studi6w doktoranckich w zakresie socjologii prof. dr. hab. Krzysztofowi
Pi4tkowi na okres trwania zatrudnienia - referuje dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof.
UMK

20. Zaopiniowanie przez Radg Dziekansk4 formy wyr62nienia najlepszego
studenta WFiNS - referuje dr hab. Malgorzata Fedorowicz-Kruszewska, prof. UMK

21. Sprawy biehqce

22.Wolne wnioski



Posiedzenie Rady Dziekafiskiej Wydziulu Filozojii i Nauk
Spolecznych rozpoczglo sig o godzinie 13.15

Posiedzenie odbylo sig w trybie online, przy zastosowaniu
aplikacji Teams.

Ad 1.

Dziekan dr hab. Radoslaw Soja( prof. Uniwersytetu otworzyL

posiedzenie Rady Dziekariskiej Wyd zialu Filozofi i i Nauk Spolecznych.

Na proSbg Dziekana dr hab. Michal Wr6blewski, prof. Uniwersytetu zgodzil sig

zostal konsultantem protokolu.

Dziekan poprosil o uwagi do zaproponowanego porz4dku obrad spotkania.

Wobec braku uwag do porz4dku obrad Dziekan kontynuowal prowadzenie Rady

Dziekariskiej.

Ad.2.

W pierwszej informacji Dziekan poinformowal o komunikacie JM Rektora prof.

dra hab. Andrzeja Sokali dotycz4cym organizacji ksztalcenia w semestrze

zimowym roku akademickiego 202012021, informuj4cyffi, iZ zajgcia

dydaktyczne w semestrze zimowym b7dq, co do zasady, odbywaty sig zdalnie.

Dziekan dodal, 2e nadalnie ukazaLo sig rozporzqdzenie reguluj4ce tg kwestig.

Dziekan zwrociL sig z proSbq do dyrektor6w jednostek wydzialu o rozeznanie,

czy istniejqprzedmioty, kt6re nie mogq zostal przeprowadzone zdalnie i musz4

zostal zrealizowane w trybie kontaktowym. W tej kwestii Dziekan poprosil

dyrektor6w jednostek o roztropne podejmowanie decyzji dotyczEcych zajgc

dydaktycznych. Dziekan poinformowal r6wnie2, ze powinniSmy sig nastawii na



przeprowadzenie zajg6 w semestrze zimovrym w caloSci w trybie zdalnym, kt6re

majq sig odbywal zgodnie z planem.

LukaszMaciejak zabral gtos w sprawie weryfikowania obecno6ci nazajgciach.

Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. Uniwersytett zapyta\a o realizacjg zajgc,

kt6re zostaty przeniesione na semestr letni i musz4 byd zrealizowane, ze

wzglgdu na swoj4 specyfikg, w trybie kontaktowym, jeheIi sytuacja zwrqzana z

rozprzestrzenianiem sig wirusa nie ulegnie poprawie.

W odpowiedzi Dziekan poinformowal, 2e jeheli obecna sytuacja sig nie poprawi

to bgdzie trzeba zrealizowac zajgcia w semestrze letnim w trybie kontaktowym

przy zachowaniu wszelkich obostrzeri i rezimu sanitarnego.

Mgr Anna Krawczyk odnosz4c sig do zapytania prof. A. Sekleckiej dodala, 2e

zajEcie dla kierunku dziennikarstwo prowadzone w Uniwersyteckim Centrum

Nowoczesnych Technolo gii Nauczania powinny zost af zredukowane, poniewaz

zaplanowane oblozenie pracowni komputerowych na semestr letni jest

olbrzymie, a sale s4bez okien, dlatego nie ma mozliwoSci wykonaniawietrzenia

or az dezyn fekcj i p o m i e s zc zeh p o kahdy ch zaj g ct ach.

Dr hab. Ditta Baczal.a, prof. Uniwersytetu zadala pytanie, czy jest zgoda

Dziekana na prowadzenie zap| w Studium Wychowania Fizycznego w trybie

kontaktowym.

W odpowiedziDziekan poinformowal, 2e w semestrze zimowym nie ma zgody

na takq formg prowadze nia zajgc.

Nastgpnie Dziekan przedstawil koncepcjg zwi1zan4 z uroczystoSci4

wydzialowej inauguracji roku akademickiego, kt6ra ma sig odby6 w trybie

kontaktowym w dniu 2 paldziemika br. Ze wzglgdu na obecn4 sytuacjg

epidemicznq w uroczystoSci Dziekanowi ma towarzyszy| jeden reprezentant z



kaZdego Instytutu bez zaangahowania Prodziekan6w, aby ograniczyl Iiczbg

uczestnik6w uroczystoSci orazpodzielenie inauguracj i natrzy tury spotkari:

Inst5rtut Badaf lnformacji i Komunikacji wsp6lnie z Instytutem Filozofri

Instlrtut Psychologii wsp6lnie z Instytutem Socjologii

Instlrtut Nauk Pedagogi czny ch

Nastgpnie Dziekan zapytat o pomysly na integracjg student6w pierwszego roku i

zaproponowal organizowanie dni zjazdowych co 3 tygodnie lub co miesi4c.

Dr hab. Malgorzata Fedorowicz-Y:ruszewska, prof. Uniwersytetu przypomniala,

ze studenci rozpoczynaj1cy studia w ciqgu dw6ch tygodni muszg podpisa6

Slubowanie, poniewa?po tym terminie zostan4 skreSlenie z listy student6w.

Przedstawicielka student6w Aleksandra Jarocka odnosz4c sig do propozycji

Dziekana dotyczqcej dni zjazdowych zaproponowala wL1czenia sig samorzqdu

student6w do przeprowadzenia szkoleri skierowanych do student6w pierwszego

roku np.z zakresu praw studenckich.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. Uniwersytetu przedstawil propozycjg Instytutu

Psychologii, kt6ry zdecydowal sig na integracjg student6w pierwszego roku

poprzez organizowanie w pi4tki po poludniu audycji radiowych.

Prof. dr hab. Krrysztof Rubacha dodal, 2e uwaia pomysl Instytutu Psychologii

za bar dzo dobre r ozwiazanie.

W kolejnym komunikacie Dziekan poinformowal o kryteriach oceny

pracownik6w naukowych, kt6re otrzymal pocil.4 elektronicznq i przesLal do

jednostek.

Nastgpny komunikat Dziekana dotyczyl zamrohenia subwencji w nastgpnych

latach oraz prowizorium budzetu na przyszly rok, kt6re bgdzie ustalane w

oparciu o wydatki z podstawowej dziaLalnofic\badawczej.

1.

2.

a
J.



W ostatnim komunikacie Dziekan poinformowal, 2e dr Agata Karska

zre4lgnowala z pelnienia funkcji pelnomocnika rektora UMK ds. wdrazania

strategi i uczelni badaw czej.

Ad.3

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra hab. Dr hab. Dittg Baczalg,

prof. Uniwersytetu, kt6ra byla konsultantk4 protokolu.

Dr hab. Ditta Baczala, prof. Uniwersytetu poinformowala, protok6l

odzwierciedla przebieg ostatniej Rady Dziekanskiej i prosi o jego przyjgcre.

Dziekan poprosit o umieszczenie linku do gtrosowania nad przyjgciem protokolu.

W glosowaniu na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci ... os6b,

oddano 20 glos6wz 20 - TAK.

Protok6l zo stal przyj gty przez Rad g D zi ekaf sk4 j e dnomyS lnie.

- Ad.4

O zreferowanie punktu Dziekan poprosil Dra hab. Zbigniewa Nerczuka, prof.

Uniwersytetu.

Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. Uniwersytetu zreferowal wniosek w sprawie

konkursu na stanowisko asystenta w Katedrze Logiki i zaproponowal

kandydaturg dra Mateusza Klonowskiego. Dziekan otworryL dyskusjg. Wobec

braku glos6w w dyskusji Dziekan zarz4dzil glosowanie.

Rada Dziekariskazatwierdztla wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 20 os6b, oddano 19 glos6w: 18 -
TAK, 1- WSTRZYMUJ4 SI4.

Ad. 5

O zreferowanie punktu Dziekan poprosil ponownie Dra hab. Zbigntewa

Nerczuka, prof. Uniwersytetu.



Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. Uniwersytetu zreferowal wniosek w sprawie

nie rozstrzygnigcia konkursu na stanowisko asystenta w Instytucie Filozofii

informuj4c, 2e Komisja po zapoznaniu sig ze zlohonymi wnioskami dw6ch

kandydat6w na stanowisko asystenta zdecydowaLa, 2e obaj kandydaci nie

spelniaj4 wymagari na to stanowisko.

Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarzEdzll

glosowanie.

Rada Dziekariska zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 20 os6b, oddano l8 glos6wz l7 -
TAK, 1- WSTRZYMUJ4 Sr4.

Ad. 6

O zreferowanie punktu Dziekan poprosil Prof. dr hab. Ewg Glowack4.

Prof. dr hab. Ewa Glowacka zreferowala wniosek w sprawie konkursu na

stanowisko asystenta dydaktycznego w Instytucie Badari Informacji i

Komunikacji i zaproponowala kandydaturg mgr Weroniki Kortes.

Dziekan otworzyL dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarz4dzil

glosowanie.

Rada Dziekariskazatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 20 os6b, oddano 17 glos6wz l7 -
TAK.

Ad. 7

O zreferowanie punktu Dziekan poprosil prof. dra hab. ISzysztofa Rubachg.



Prof. dr hab. Krzysztof Rubacha zreferowal wniosek w sprawie konkursu na

stanowisko adiunkta dydaktycznego w Instytucie Nauk Pedagogicznych i

zaproponowal kandydaturg dr Emilii Aksamit.

Dziekan otworzyL dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarzqdzil

glosowanie.

Rada Dziekariskazatwierdzilawniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 20 os6b, oddano 19 glos6w: 19 -
TAK.

Ad. 8, Ad. 9

O zreferowanie punkt6w Dziekan poprosil dr hab. Aleksandrg Sekleck4, prof.

Uniwersytetu.

Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. Uniwersytetu zreferowala wniosek w

- sprawie zatrudnienia mgr Katarryny Prgtkowskiej na stanowisko asystenta

dydaktycznego w wymiarze y, etatu w Katedrze Komunikacji, Medi6w i

Dziennikarstwa.

Nastgpnie Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. Uniwersytetu zreferowala

wniosek w sprawie zatrudnienia mgra Filipa Kowalkowskiego na stanowisko

asystenta dydaktycznego w wymiarze % etatu w Katedrze Komunikacji,

Medi6w i Dziennikarstwa.

Dziekan otworzyl dyskusjg. W dyskusji zabrala glos prof. dr hab. Ewa

Gtowacka popieraj4c przedstawione kandydatury i wniosek.

Po dyskusji Dziekan zarzydzil glosowanie.

Glosowanie w sprawie zatrudnienia mgr Katarzyny Prgtkowskiej:



Rada Dziekariska zatwierdztlawniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania,w obecnoSci 20 os6b, oddano 18 glos6w: 18 -
TAK.

Glosowanie w sprawie zatrudnienia mgra Filipa Kowalkowskiego:

Rada Dziekarlska zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 20 os6b, oddano 17 glos6wz 17 -
TAK.

Ad. 10

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra Tomasza Komendziriskiego.

Dra Tomasz Komendziriski zreferowal wniosek w sprawie zatrudnienia mgra

Kamila Bonny na stanowisko asystenta w wymiarze % etatu w Katedrze

Kognitywistyki w Instytucie Badari Informacji i Komunikacji.

Rada Dziekafska zatwierdzrta wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 20 os6b, oddano 18 glos6w: 18 -
TAK.

Ad. 11, Ad. 12

W zwiqzku z nieobecnoSci4 prof. dr hab. Marii Lewickiej Dziekan poprosil o

przedstawienie punkt6w Dra hab. Macieja Trojana, prof. Uniwersytetu.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. Uniwersytetu zrefercwaL wniosek w sprawie

zatrudnienia dr Julity Wojciechowskiej na stanowisko adiunkta dydaktycznego

w wymiarze t/q etatu w Instytucie Psychologii.

Nastgpnie Dr hab. Maciej Trojan, prof. Uniwersytetu zreferowal wniosek w

sprawie zatrudnienia dr Kingi Mickiewicz na stanowisko adiunkta

dydaktycznego w wymiarze Y+ etatu w Instlrtucie Psychologii.

10



Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarzqdziL

glosowanie.

Glosowanie w sprawie zatrudnienia dr Julity Wojciechowskiej:

Rada Dziekafska zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowanta, w obecnoSci 20 os6b, oddano 19 glos6w: 19 -
TAK.

Gtosowanie w sprawie zatrudnienia dr Kingi Mickiewicz:

Rada Dziekafska zatwierdzlta wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 20 os6b, oddano 19 glos6w: 19 -
TAK.

Ad. 13

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil Dra hab. lkzysztofa Pietrowicza,

- prof. Uniwersytetu.

Dr hab. Krzysrtof Pietrowicz, prof. Uniwersytetu zreferowal wniosek w

sprawie przedluhenia zatrudnienia prof. dra hab. Krrysztofa Pi4tka na

stanowisku profesora Uniwersytetu w Katedrze Badania Jako6ci Zycia i

Socjologii Stosowanej w Instytucie Socjologii od 1.10.2020 roku na okres

dw6ch lat.

Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarzqdzil

gtosowanie.

Rada Dziekafska zatwierdzilawniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do gtosowania, w obecno6ci 20 os6b, oddano 19 glos6w: 18 -
TAK, 1- WSTRZYMUJ4 Sr4.

Ad. 14

O zreferowanie punkt6w Dziekan poprosil dr hab. Aleksandrg Sekleck4, prof.

Uniwersytetu.

l1



Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. Uniwersytetu zreferowala wniosek w

sprawie przedluhenia zatrudnienia dr hab. Iwony Massaki na stanowisku

profesora Uniwersytetu w Instytucie Badari Informacji i Komunikacji od

1.10.2020 na czas nieokreSlony.

Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarzqdzil

glosowanie.

Rada Dziekariska zatwierdzlLa wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 20 os6b, oddano 18 glos6w: 18 -
TAK.

Ad. 15

W zwiqzku z nieobecnoSci4 prof. dr hab. Marii Lewickiej Dziekan poprosil o

przedstawienie punkt6w Dra hab. Macieja Trojana, prof. Uniwersytetu.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. Uniwersytetu zreferowal wniosek w sprawie

przedluhenia zatrudnienia dra tr ukasza Miciuka na stanowisku adiunkta w

Instytucie Psychologii od I.I0.2020 roku na czas nieokreSlony.

Rada Dziekafrska zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 20 os6b, oddano 19 glos6w: 19 -
TAK.

Ad. 16

O zreferowanie punktu Dziekan poprosil Dra hab. Zbigniewa Nerczuka, prof.

Uniwersytetu.

Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. Uniwersytetu zreferowal wniosek w sprawie

przedluhenia zatrudnienia dr Anny Markwart na stanowisku adiunkta

naukowego w ramach grantu FUGA w Instytucie Filozofii w wymrarze calego

etatu od 3.I0.2020 roku na okres usprawiedliwionej nieobecnoSci.
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Rada Dziekariskazatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosow ania,w obecnoSci 20 os6b, oddano 17 glos6w z 17 -
TAK.

Ad. 17

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil Dra hab. Krrysztofa Pietrowicza,

prof. Uniwersytetu.

Dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. Uniwersytetu zreferowal wniosek w

sprawie przedlu2enia zatrudnienia dr Joanny Szalachy-Jarmuzek w Instytucie

Socjologii w Katedrze SocjologiiZmian Spolecznych, na stanowisku adiunkta w

grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych, w wymiarze calego etatu, od

I .10.2020 roku na czas nieokreSlony.

Dziekan otworzyl. dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarzydzil

glosowanie.

Rada DziekariskazatwierdziLa wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 20 os6b, oddano 17 glos6w: 17 -
TAK.

Ad. 18

O zreferowanie punktu Dziekanpoprosil Prof. dr hab. Ewg Glowack4.

Prof. dr hab. Ewa Glowacka zreferowala wniosek w sprawie przedluaenia

funkcji kierownika studi6w doktoranckich w zakresie bibliologii

i informatologii orazprzewodnicz4cego komisji ds. studi6w doktoranckich w

zakresie bibliologii i informatologii prof. dr. hab. Jackowi Gzelli na okres

trwania zatrudnienia.

Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarzqdzil

glosowanie.
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Rada Dziekafska zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania,w obecnoSci 20 os6b, oddano l8 glos6w: 18 -
TAK.

Ad. 19

Dziekan poprosil o przedstawienie tego punktu Dra hab. Michala

Wr6blewskiego, prof. Uniwersytetu, w zastgpstwie Dra hab. Krzysztofa

Pietrowicza, prof. Uniwersytetu, kt6ry wczeSniej opu6cil spotkanie Rady

Dziekariskiej.

Dr hab. Michal Wr6blewski, prof. Uniwersylelu zreferowal wniosek w sprawie

przedluLenia funkcji kierownika studi6w doktoranckich w zakresie socjologii

oraz przewodniczqcego komisji ds. studi6w doktoranckich w zakresie

socjologii prof. dr. hab. ISzysztofowi Pi4tkowi na okres trwania zatrudnienia.

Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan zarz4dzll

glosowanie.

Rada Dziekariska zatwierdzila wniosek. W glosowaniu tajnym na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 20 os6b, oddano 17 glos6w: L6 -
TAK, 1-WSTRZYMUJ4 Sr4.

Ad. 20

Dr hab. Malgorzata Fedorowicz-Kruszewska, prof. Uniwersytetu

zaproponowala, aby w tym roku wyr6znienie w konkursie na najlepszego

studenta Wydziatu Filozofii i Nauk Spolecznych przybralo formg pienigzn4 w

wysokoSci I tys. zL.

Dziekan otworzyl dyskusjg. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan

zaproponowal przejScie do kolejnego punktu sprawy bieh1ce.

Ad.21
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Dr Adrian W6jcik zadal pytanie dotycz4ce wsparcia technicznego w nauczanru

zdalnym ze strony pracownik6w Rektoratu, dostgpu student6w pierwszego roku

do platformy Microsoft Teams oraz tworzenia grup zbiorcrych dla student6w

pierwszego roku na poziomie Wydziatu.

Dziekan w odpowiedzi poinformowal, 2e nie bEdzie mo2liwoSci wsparcia

technicznego i zaId.ada, ze pracownicy powinni mie6 elementarne umiejgtnoSci

obslugi platformy Microsoft Teams, natomiast zalohenie grup studenckich

bgdzie spoczywalo na pracownikach prowadzqcych zajgcia.

Mgr Anna lkawcryk dodala, ze wsparcie techniczne jest bardzo trudne ze

wzglgdu na zasoby ludzkie, poniewaz s4 tylko dwie osoby techniczne i dw6ch

metodyk6w, kt6rzy udzielaj4 pomocy w zakresie zajg| zdalnych, ale na

paldziemik s4 przygotowywane szkolenia dla pracownik6w i student6w,

Prof. dr hab. Tomasz KupS zapylal, czy rozvralane jest nagranie kr6tkich

filmik6w instruktarzowych dla student6w pierwszego roku.

Przedstawicielka student6w Aleksandra Jarocka dodala, 2e z punktu widzenia

studenta zauwaila, 2e tworzq sig na facebook male grupy student6w pierwszego

roku, do kt6rych mog4 sig doda6 studenci z samorz4du, co uwa?a za dobr4

formg komunikacji.

Dziekan w odpowiedzi poinformowal, 2e jak zostanq przygotowane filmiki

instruktarzowe dla student6w pierwszego roku to ich dystrybucja zostanie

scedowana na samorzad.

Wobec braku wolnych wniosk6w Dziekan podzigkowal za obecnoS6 i zamkn4l

posiedzenie Rady Dziekariskiej.
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